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PROTOKÓŁ NR 19/21 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ, KOMISJI SPOŁECZNEJ  

ORAZ KOMISJI REWIZYJNEJ,  

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 16.12.2021 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji 

Budżetu i Finansów, sześciu członków Komisji Gospodarczej, sześciu członków Komisji 

Społecznej oraz pięciu członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu).  

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Burmistrz Miasta - Janusz 

Kosecki, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Joanna Kinder – pełniąca 

obowiązki Skarbnika, Wojciech Wierzbowski – Zastępca Burmistrza. 

 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

  

  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika 

Miasta, Joanna Kinder. 

  Pani Joanna Kinder odczytała zebranym Uchwałę Nr 244/g126/F/I/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29 listopada 2021 r. w 

sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej miasta Skórcz na lata 

2022 – 2033 (załącznik nr 2 do protokołu), a także Zarządzenie Nr 87/2021 Burmistrza Miasta 

Skórcz z dnia 15 grudnia 2021 r. w sprawie wyboru długości okresu średniej arytmetycznej 

stosowanego do wyliczenia relacji określonej w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

   

  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Skórcz na 2022 

rok bardzo szczegółowo omówiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna 

Kinder. 

 Pani Joanna Kinder odczytała zebranym Uchwałę Nr 245/g126/P/I/21 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie opinii o 

projekcie uchwały budżetowej miasta Skórcz na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu (załącznik nr 4 do protokołu). 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał o to, ile do szkoły dokładaliśmy w latach 

ubiegłych, chyba trochę więcej niż teraz? 

 Pani Joanna Kinder odpowiedziała, że pod koniec roku, otrzymaliśmy teraz subwencję, więc 

ta kwota dofinansowania też się zmniejszyła. 

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że to jest porównywalna kwota co roku. Mniej więcej 

na tym samym poziomie.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że w przyszłym roku powinniśmy już zacząć 

oszczędzać na prądzie, jeżeli chodzi o szkołę.  

 Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że te inwestycje, o których wcześniej rozmawiał z 

radnymi, na które środki otrzymaliśmy z Polskiego Ładu, będziemy wprowadzać do budżetu 

już w przyszłym roku.  

W związku z brakiem innych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/79/2019 Rady Miejskiej  

w Skórczu z dnia 22 października 2019 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

 wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Skórczu oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługujących radnym szczegółowo omówił zebranym Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski. 

  Radna Barbara Graban pytała panią Skarbnik, czy ma w budżecie zabezpieczone środki 

na podwyżki diet dla radnych? 

 Pani Joanna Kinder odpowiedziała, że na chwilę obecną, nie ma tych środków. One 

będą wprowadzone w przyszłym roku.  

W związku z brakiem innych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 W dalszej części posiedzenia, poszczególne komisje przyjęły swoje plany pracy  

 na pierwsze półrocze 2022 roku. 

 Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2022 roku 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

 Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do przedstawionego 

projektu planu pracy, w związku z tym, jej przewodnicząca Barbara Graban zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy KBiF na I półrocze 2022 roku – 7, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt planu pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawił 

jej przewodniczący Roman Pietrzykowski.  
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 W związku z brakiem uwag i zapytań co do przedstawionego projektu planu pracy 

Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2022 roku, przewodniczący Roman Pietrzykowski 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy KG na I półrocze 2022 roku – 6, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt planu pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert.  

 Radna Justyna Kreja pytała, czy w planie pracy Komisji Społecznej jest uwzględniony 

punkt dot. opiniowania tytułów „Zasłużony dla Miasta Skórcz”, na co przewodniczący Eggert 

odpowiedział, że tak. Taki punkt jest zaplanowany w marcu.  

 Radna Kreja pytała o to, czy są przewidziane jakieś osoby, na co przewodniczący Eggert 

odpowiedział, że jest jeden wniosek złożony i chciałby później powiedzieć o nim radnym. 

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że jest to wniosek o nadanie tytułu Honorowego 

Obywatela Skórcza, więc to jest w innym trybie. Odnośnie Zasłużonych, to zawsze na wiosnę 

ogłaszamy, że można składać wnioski do końca marca, wtedy w kwietniu Rada się tym zajmuje 

i w maju wręczane są te tytuły.  

 W związku z brakiem innych uwag i zapytań co do przedstawionego projektu planu 

pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2022 roku, jej przewodniczący Stanisław 

Eggert zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy KS na I półrocze 2022 roku – 6, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na pierwsze półrocze 2022 roku przestawiła jej 

przewodnicząca Justyna Kreja (załącznik nr 5 do protokołu). 

 Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do przedstawionego 

projektu planu pracy, w związku z tym, jej przewodnicząca Justyna Kreja zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 
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- „za” przyjęciem planu pracy KR na I półrocze 2022 roku – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Burmistrz Janusz Kosecki poinformował zebranych, że 13 grudnia br. ukazała się nowa 

ustawa o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników. To jest zupełnie świeży temat, który przekazaliśmy naszej pani mecenas i w 

poniedziałek będziemy o tym rozmawiać. Może być tak, że będziemy musieli do porządku 

obrad dołożyć projekt uchwały w sprawie opłaty targowej od rolników, wyznaczenia miejsca, 

regulaminu, itd.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że był na spotkaniu Izb Rolniczych i to tylko tak 

pięknie wygląda. Było spotkanie z Wojewódzkim Lekarzem Weterynarii i w dokumentacji to 

tak ładnie wygląda, że mogą handlować, ale oni niestety musza szereg tych wymogów spełniać, 

także to tak zaraz nie będą handlować. Jak będą handlować, to na pewno na zasadzie, że będą 

sprzedawać swoje marchewki, itd. Wiec na pewno na razie nic nowego nie powstanie. To tak 

ładnie jest naświetlane, że rolnik może sprzedawać swoje płody, np. mleko, wędliny, itd. To 

tak nie jest. On musi spełnić takie same wymogi jak masarnie, czy inne punkty handlowe. W 

województwie pomorskim jest chyba tylko pięćdziesiąt parę takich podmiotów zgłoszonych. 

Ktoś, kto kupi jakieś przetwory i będzie chciał to sprzedawać, to już nie jest rolnikiem. Rolnik 

musi sprzedawać swoje płody. Musi udowodnić, że sprzedaje swoje produkty, ze swojego pola.  

 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym szczegółowo 

przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

Radny Marian Firyn pytał, ile mamy dotacji z krajowego systemu ratownictwa do tych 

działań operacyjnych? Nie chodzi mi o inwestycje.  

Burmistrz odpowiedział, że nie mamy żadnej dotacji, bo to jest zadanie własne gminy. 

W ramach krajowego systemu jednostka dostaje na wyposażenie, zakup sprzętu, albo na jakieś 

inwestycje.  

Radny Pietrzykowski powiedział, że jesteśmy tak dobrzy, że wspieramy państwową 

straż pożarną. Jak się pali budynek w Starogardzie Gd., to też jedziemy.  

Radny Marian Firyn powiedział, że ostatnio też coś nie zagrało, bo jak w Czarnymlesie 

paliła się sterta plastików wysokości 1,5 metra, to przyjechało jedenaście jednostek. Ja 
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rozumiem, że jak nie wiedzą co się dzieje, to musi być jakieś rozeznanie, ale przyjeżdża 

pierwszy i przez radio podaje, żeby reszta nie przyjeżdżała.  

Burmistrz powiedział, że to, że tak jest, to o tym już nie raz rozmawialiśmy. Ale za 

chwilę może być inny problem – ludzki. Musimy sobie zdać sprawę z tego, że za chwilę może 

nam po prostu zabraknąć strażaków ochotników, bo panowie wyprowadzają się, zmieniają 

pracę, itd. Wieczorem, jeszcze nie ma problemu, ale jak coś się dzieje wcześnie rano, albo w 

ciągu dnia, to mamy już problem.  

Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że kiedyś była taka wizja, by w Skórczu 

powstał oddział PSP, ale to była tylko wizja.  

Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował radnych, że do 

Komisji Społecznej wpłynął wniosek o nadanie tytułu Honorowy Obywatel Skórcza dla pana 

Bolesława Laszki (załącznik nr 6 do protokołu). Przewodniczący Eggert poinformował 

zebranych, że Komisja Społeczna poszukiwała informacji dotyczących osoby pana Bolesława 

i po wielogodzinnych poszukiwaniach i weryfikowaniu materiałów postanowiła udzielić 

wnioskodawczyni odpowiedzi o treści jak w załączniku nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Stanisław Eggert pytał pozostałych radnych, czy ktoś słyszał lub zna 

jakieś fakty dotyczące osoby pana Bolesława Laszki? Radni obecni na sali obrad potwierdzili, 

że nie słyszeli nic o panu Bolesławie.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 17.00. Protokół zawiera 6 ponumerowanych stron maszynopisu i 

7 załączników. 

                 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

                 Justyna Kreja 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 17.12.2021 r.  


